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Förvaltningens förslag till beslut 

1. Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. Ärendet skickas för kännedom till trafiknämnden i 

Stockholm stad och trafiknämnden i Stockholms läns 

landsting. 

   

   

Susanna Halldin Olsson  Therese Rosén  

tf. stadsdelsdirektör  avdelningschef 

   

Sammanfattning 

En skrivelse om Piazza Odenplan har kommit in till Norrmalms 

stadsdelsnämnd. I skrivelsen efterfrågas mer aktivitet på Odenplan 

och att den del av Upplandsgatan som skär mellan Odenplan och 

Gustav Vasa Kyrka bör stängas av för trafik.  

 

Enligt förvaltningen är Odenplan en betydelsefull knutpunkt och 

mötesplats och förvaltningen lägger också stor vikt vid att torget  

är så grönt och attraktivt som möjligt. Enligt trafikkontoret finns  

det en tanke med att torget är öppet och inte övermöblerat. Det 

möjliggör tillfälliga evenemang och upplåtelser samtidigt som 

torget måste kunna ta hand om stora flöden av människor.  

 

Biltrafik är inte tillåten på aktuell del av Upplandsgatan och i 

tidigare utredningar har det framkommit att det skulle innebära 

stora negativa konsekvenser för kollektivtrafikresenärer, cyklister 

och transporter om gatan stängdes av även för dem. Förvaltningen 

kan inte bedöma om förutsättningarna har förändrats, men anser att 

stadsdelsnämnden ska besluta att ärendet skickas för kännedom till 

trafiknämnden i Stockholm stad och trafiknämnden i Stockholms 

läns landsting. 
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Bakgrund 

I april 2018 inkom Olov Lindquist (L) med en skrivelse till 

Norrmalms stadsdelsnämnd angående Piazza Odenplan. 

Stadsdelsnämnden beslutade på sitt sammanträde den 19 april  

2018 att överlämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

Ärendet 

Enligt skrivelsen har den nyligen genomförda ombyggnationen av 

Odenplan inte blivit bra. I skrivelsen är visionen att Odenplan ska 

vara en levande plats där människor vill uppehålla sig och där det 

finns plats för grönska, kiosker och uteserveringar i ett öppet 

torglandskap där människor lätt rör sig till och från kollektiv-

trafiken. Skrivelsen förespråkar Piazza Odenplan, som innebär att 

platsen ska vara ett sammanhängande torg där själva utformningen 

innebär en lugnare övergång från själva torgmiljön till Gustav Vasa 

kyrka. För att övergången ska bli möjligt måste den nuvarande 

delen av Upplandsgatan som skär mellan Odenplan och Gustav 

Vasa kyrka stängas av för trafik. I skrivelsen anges att stadsdels-

nämnden i samverkan med övriga nämnder och landstinget snarast 

möjligt ska förverkliga idén om Piazza Odenplan.  

 

I skrivelsen yrkas att:  

 

1. Stadsdelsnämnden skriver till Stockholms läns landstings 

trafiknämnd och ber dem att utreda om det är möjligt att stänga 

av den del av Upplandsgatan som skär mellan Odenplan och 

Gustav Vasa Kyrka för trafik. 

 

2. Stadsdelsnämnden i övrigt påbörjar arbete att tillsammans med 

berörda nämnder genomföra Piazza Odenplan.  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Information har inhämtats från trafikkontoret. 

Förvaltningens synpunkter 

Enligt förvaltningen är Odenplan en betydelsefull knutpunkt och 

mötesplats och förvaltningen lägger också stor vikt vid att torget  

är så grönt och attraktivt som möjligt. Enligt trafikkontoret finns  

det en tanke med att torget är öppet och inte övermöblerat. Det 

möjliggör tillfälliga evenemang och upplåtelser samtidigt som 

torget måste kunna ta hand om stora flöden av människor som rör 

sig till och från kollektivtrafiken. 

 

Stockholm stads blomsterprogram invigdes i år på Odenplan och 

inom trafikkontorets koncept Levande Stockholm kommer del av 
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Norrtullsgatan att göras om till så kallad sommargågata, vilket är 

inslag som förvaltningen välkomnar. Bland annat kommer delen  

av Norrtullsgatan mellan Karlbergsvägen och Surbrunnsgatan att 

levandegöras med planteringar, uteserveringar med mera.  

 

Odenplan och Upplandsgatan är gatumark och ligger under trafik-

kontorets ansvarsområde. Återställandet av Odenplan har varit  

en del av projekt Citybanan, som haft avtal med Stockholms stad, 

Trafikverket och Stockholms läns landsting för att återställa torget 

efter att den nya pendeltågslinjen och stationen byggts.  

 

Biltrafik är inte tillåten på Upplandsgatan mellan Odengatan och 

Karlbergsvägen och möjligheterna att stänga sträckan även för  

övrig trafik har utretts tidigare. Det har då framkommit att det skulle 

innebära stora negativa konsekvenser för kollektivtrafikresenärer 

och för transporter till och från Odenplan liksom för passerande 

cykeltrafik. Förvaltningen kan inte bedöma om förutsättningarna 

har förändrats, men anser att stadsdelsnämnden ska besluta att 

ärendet skickas för kännedom till trafiknämnden i Stockholm stad 

och trafiknämnden i Stockholms läns landsting. 

Bilaga 

Skrivelse från Olov Lindquist (L) angående Piazza Odenplan 


